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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 22 november 2021 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts schepen 
Tilly Heymbeeck secretaris administratie 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Herman Van Bever lid persoonlijk 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Marcel Boogaerts lid Landellijke Gilde Schiplaken 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Georges Devroey            lid          DAVIDSFONDS 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Gerard De Vries lid persoonlijk 
 
Verontschuldigd: 
 
Suzanne De Meulemeester lid VLAS 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
Rita Van den Balck lid OKRA Boortmeerbeek 
Josée Naets lid S-Plus Boortmeerbeek 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
 
 

1. WELKOMSTWOORD AUDREY/STANY 
 
Audrey heet iedereen van harte welkom en stelt zich voor, onze nieuwe schepen van senioren.  
Ze hoopt iedereen binnenkort ook fysiek te kunnen zien aangezien we nu voor de eerste maal digitaal 
vergaderen. 
Stany heet ook iedereen welkom tijdens onze eerste digitale vergadering.  
Er zijn enkele personen afwezig, dit is vanwege het digitaal vergaderen. Hopelijk kunnen we inderdaad 
binnenkort terug fysiek vergaderen. 
 

2. VERSLAG VERGADERING SENIORENRAAD 15 SEPTEMBER 2021 
 
Sommige leden van de seniorenraad hebben dit verslag niet ontvangen, daarom zullen we dit 
behandelen tijdens de volgende vergadering.  
Herman heeft wel een opmerking betreffende dit verslag, hij heeft het verslag wel ontvangen. Bij 
puntje 9 digitalisering moet er ook vermeld worden dat er ook Jitsi Meet bestaat. Dit is een 
onlineprogramma waarbij men met meerdere personen kan samenkomen in een virtueel lokaal om 
elkaar te zien en te spreken. Herman zal hier meer informatie over doorsturen, en ondertussen is dit 
al digitaal naar de leden doorgestuurd. 

 
3. INFO VERGADERING FOYER DELORK OP 13 OKTOBER 2021 

 
In september/oktober is er controle geweest, en de werking is op veel punten ok, maar op de punten 
voor de zorg is er toch nog veel werk.  
De inentingsgraad van de bewoners is 99 %, 2 personen zijn niet ingeënt wegens medische redenen. 
De bouw van de uitbreiding zal in 2022 of 2023 doorgaan. 
Er zouden klachten zijn van familieleden van bewoners die niet wisten dat er een nieuwe directie was.  
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De bewonersraad komt maandelijks bij elkaar.  
In mei zal er een nieuwe vergadering worden bijeengeroepen. Eventuele vragen kunnen aan Stany 
doorgegeven worden. Vb. Er is de vraag wat de verhouding is tussen het personeel en de 
mantelzorgers? 
 

4. TREFDAG OUDEREN EN LOKAAL BELEID 3 DECEMBER 2021 
 
Deze trefdag werd uitgesteld en zal vermoedelijk/hopelijk in februari kunnen doorgaan. 
 

5. KERSTMARKT 17 DECEMBER 2021 
 
Het college van burgemeester en schepenen van 22 november 2021 heeft beslist om de kerstmarkt af 
te schaffen. 
Herman zegt dat het gemeentebestuur van Haacht een culturele activiteit zal inrichten in de plaats van 
de kerstmarkt. Audrey gaat met hem contact opnemen.  

 
6. VOORSTELLEN SENIORENREIS 16 JUNI 2021 

 
Er wordt voorgesteld om 2 voorstellen uit te werken: 
1 uitstap zonder The Last Post die al vroeger naar Boortmeerbeek vertrekken 
1 uitstap met The Last Post die daarna naar Boortmeerbeek vertrekken. 
Dit zal allemaal dan goed vooraf gecommuniceerd moeten worden zodat er geen misverstanden 
ontstaan, en iedereen op de juiste bus terug huiswaarts keert. 
Er wordt beslist om het inschrijvingsgeld van 40,00 EUR naar 45,00 EUR op te trekken. Dit zal op het 
college van burgemeester worden besproken en beslist.  

 
7. VARIA 
 
- Audrey en Karin hebben contact gehad met HaBoBib i.v.m. het CST-formulier. Daar staat een 
pc ter beschikking om het document af te drukken. 
- Op het gemeentehuis zijn er ook al regelmatig mensen langs geweest, en daarvoor hebben 
sommige medewerkers al rechtstreeks gebeld naar het bekende nummer voor het certificaat.  
- Herman krijgt regelmatig vragen over diverse vragen over diverse woonvormen zoals 
kangoeroewoning e. d. Zou de vraag niet kunnen gesteld worden vanuit de seniorenraad of er 
iemand van het woonloket op de volgende seniorenraad zou kunnen aanwezig zijn? 
-Herman geeft ook aan dat er kan contact opgenomen worden met het OCMW i.v.m. de 
stijgende energieprijzen/budgetmeter/uitgebreid naar oudere personen enz. Maar het 
OCMW is hier al van op de hoogte, en heeft daarover flyers/meer info. Indien gewenst kan je 
contact met hun opnemen. 
-Er wordt geopperd dat er op het “Voorleesmoment” van de bibliotheek op dinsdag 16 november om 
13.30 uur niet veel volk aanwezig was. Maar zowel Tilly, Audrey en Francine waren aanwezig en die 
kunnen bevestigen dat er wel veel volk aanwezig was, en dat het een heel leuke en interessante 
namiddag was. 
-Jef Crabs meldt dat er op de bijeenkomsten van OKRA HEVER momenteel zo’n 25 à 30 personen 
aanwezig zijn, dit i.p.v. van 45 à 50 personen. Het is te betwijfelen of de kerstviering gezien de huidige 
cijfers zal doorgaan. Als ze bijeenkomen is het dikke truien dag, gezien de constante trek en de kou die 
er heerst wegens de ventilatie. 
- Georges Devroey meldt dat er bij het Davidsfonds geen ledenvergadering doorgaat. 
 
-Stany eindigt met de woorden dat iedereen initiateven kan nemen of kan helpen, en dit kan melden 
aan Tilly. 
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-Audrey eindigt met de woorden dat het fijn was om iedereen te zien, en hopelijk dat we volgende 
keer iedereen terug live kunnen zien. 
 

-De volgende vergadering van de seniorenraad zal doorgaan op maandag 10 januari 2022 om 09.30 
uur in de raadzaal van het gemeentehuis, indien het mag wegens de coronamaatregelen, anders zal 
het weer digitaal gebeuren. 
 
 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 

  

  

 


